



**Shaukat Ali McDoom**  
**1933-2023**

Born in 1933, Shaukat passed away peacefully on 9 February 2023. A former member of IDRC's Communications Division, Shaukat lived a full life and liked nothing more than being in the company of his family, often waking up early on Sundays to watch his beloved Formula 1 races and tuning into the news to stay on top of global events. He particularly favoured keeping up with developments in Guyana, his birthplace.

Né en 1933, Shaukat s'est éteint paisiblement le 9 février 2023. Ancien membre de la division des communications du CRDI, Shaukat a vécu une vie bien remplie et n'aimait rien de plus que d'être en compagnie de sa famille, se levant souvent tôt le dimanche pour regarder les courses de Formule 1 qu'il adorait et suivre les informations pour rester au fait des événements mondiaux. Il aimait particulièrement suivre l'évolution de la situation en Guyane, son pays natal.